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PONIKVE EKO OTOK KRK d.o.o. 

     Vršanska 14 

SKUPŠTINA DRUŠTVA 

 

Klasa: 363-01/24-01/4 

Urbroj: 2142-03/54-24-3 

 

Krk, 30. rujna 2024. 

 

Z A P I S N I K 

 

Sastavljen dana 30. rujna 2024. godine o redovnoj 71. sjednici skupštine društva održanoj u 

prostorijama poslovne zgrade Ponikve s početkom u 10,50 sati 

 

PRISUTNI: 

 

1. DARIJO VASILIĆ, gradonačelnik Grada Krka, 2336 glasova, zastupa po odluci, 

2. TONI JURANIĆ, načelnik Općine Baška, 1393 glasova, zastupa po odluci 

3. ROBERT ANTON KRALJIĆ, načelnik Općine Malinska-Dubašnica, 1781 glasova, zastupa 

po odluci 

4. MIRELA AHMETOVIĆ, načelnica Općine Omišalj, 1609 glasova, zastupa po odluci 

5. DANIEL STRČIĆ, načelnik Općine Punat, 1055 glasova, zastupa po odluci 

 

ODSUTNI: 

1. NEVEN KOMADINA, načelnik Općine Dobrinj, 1231 glasova, zastupa po odluci 

2. DRAGAN ZAHIJA, načelnik Općine Vrbnik, 595 glasova, zastupa po odluci 

UKUPNO GLASOVA: 8174 OD 10000 – 81,74 % 

 

Sjednici prisustvuje direktor društva Ivan Jurešić. 

 

Predsjednica utvrđuje da su na sjednici, kao javnost, prisutni Goran Marević i Dubravka Dijanić, koji 

su se pravovremeno prijavili za prisustvovanje sjednici, sukladno Poslovniku o radu skupštine. 

 

Predsjednica utvrđuje kvorum potreban za rad i odlučivanje. 

 

Skupština jednoglasno sa 8174 glasova „ZA“ usvaja sljedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

• usvajanje zapisnika sa 70. redovne sjednice skupštine od 26.06.2024. 

 

1. Specifikacija utroška zadržane dobiti  

2. Prijedlog mogućeg načina stimuliranja/nagrađivanja korisnika za odvajanje otpada  

3. Razno 

 

 

Zapisnik sa 70. redovne sjednice skupštine od 26.06.2024. 

 

M.Ahmetović (predsjednica) daje na potvrđivanje zapisnik. 

Skupština jednoglasno sa 8174 glasova „ZA“ potvrđuje zapisnik sa 70. sjednice. 
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AD. 1. 

Specifikacija utroška zadržane dobiti 

 

Uvodno je izvijestio I.Jurešić (direktor): 

Na prošloj sjednici od strane Skupštine usvojen je zaključak kojim je uprava društva zadužena da 

pripremi razrađenu specifikaciju utroška zadržane dobiti, koja zaključno s 31. prosinca 2023. godine 

iznosi 1.234.665,93 eura. Takva zadržana dobit posljedica je cjenika koji se primjenjuje od svibnja 

2022. godine, a u koji su integrirani i troškovi zbrinjavanja miješanog komunalnog otpada (MKO) u 

Centru za gospodarenje otpadom Marišćina. Naime, Društvo je u obvezi sav MKO odvoziti u Centar 

Marišćina, međutim, tijekom ljetnih mjeseci Centar nije u mogućnosti zaprimiti sav otpad, na što 

Društvo nema utjecaja. Navodi kako već u ovoj godini Društvo više neće ostvariti dobit, zbog toga što 

je Centru ove godine predano 5.200 tona otpada, dok je prošle godine ta brojka iznosila 2.300 tona. 

Stoga, smatra da će se iznos planiran za zbrinjavanje MKO u Centru Marišćina morati rebalansom 

povećati. Osim toga, došlo je i do porasta cijena zbrinjavanja glomaznog otpada, te će se već u ovoj 

godini morati izdvojiti veći iznos od planiranog. Društvo je suočeno i s općim porastom troškova, 

naročito troškova popravaka i servisa voznog parka. Temeljem navedenog, predlaže da se dio zadržane 

dobiti iskoristi kao premosnica za pokriće novonastalih troškova, na koji način bi se povećanje cijena u 

odnosu na korisnike odgodilo za naredne dvije godine. Nadalje, predlaže da se ostatak iznosa zadržane 

dobiti iskoristi za djelomično financiranje novih investicija navedenih u specifikaciji. Trenutno je 

najvažnija investicija modernizacija postojeće sortirne linije (I faza) koja je stara 10 godina.  

 

U odnosu na ovu točku nema rasprave te predsjednica utvrđuje da su članovi skupštine suglasni s 

prijedlogom specifikacije utroška zadržane dobiti i pokretanjem postupka javne nabave za 

modernizaciju postojeće sortirne linije (I. faza).  

 

AD. 2. 

Prijedlog mogućeg načina stimuliranja/nagrađivanja 

korisnika za odvajanje otpada 

 

Uvodno je izvijestio I.Jurešić (direktor): 

Na prošloj sjednici od strane Skupštine usvojen je zaključak kojim je uprava društva zadužena da 

predloži način stimuliranja, odnosno, nagrađivanja korisnika za odvajanje otpada. Budući da smo u 

postupku uvođenja digitalne evidencije i dijeljenja kartica za korištenje spremnika na javnim 

površinama, korištenje spremnika za MKO naplaćivat će se prema predanim količinama. Smatra da će 

se već na taj način stimulirati korisnike koji odvajaju otpad, dok će se onima koji otpad ne odvajaju 

obračun vršiti  prema predanim količinama.  

Osim toga, jedna od ideja je i da se korisnici prilikom korištenja reciklažnih dvorišta identificiraju 

karticama (povezane s obračunskim mjestom korisnika) te da na taj način sakupljaju određene bodove, 

temeljem kojih će ostvarivati popuste. Tu ideju trebalo bi detaljnije razraditi te voditi računa da ne dođe 

do zloupotrebe tog sustava (opcija je limitiranje iznosa popusta).   

 

U odnosu na ovu točku nema rasprave te predsjednica utvrđuje da je informacija primljena na znanje 

od strane članova Skupštine.      

 

AD. 3. 

Razno 

 

Pod točkom razno nema pitanja i/ili informacija. 

 

Dnevni red je iscrpljen pa predsjednica zaključuje sjednicu u 11,00 sati. 

 

         Zapisničarka         Predsjednica skupštine 

Ivona Fugošić Janeš, v.r.         Mirela Ahmetović, v.r. 


